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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen intézkedéseket kívánnak tenni, hogy a Tisza-tó 
természeti értékei ne károsodjanak az ott zajló beruházások következtében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Tisza-tó, azaz Magyarország második legnagyobb és legnagyobb mesterséges tavának beépítése
kapcsán  fordulok  Önhöz.  Aggodalommal  látom,  hogy  számos  természetes  tavunk  környezetét
romboló beruházás után most a Tisza-tó beépítése is  folytatódik.  Abban egyetérthetünk, hogy a
térség számára nagy potenciált jelent a turizmus, azonban a kérdés az, hogy milyen áron?

Hosszú kerítést építettek Abádszalók kikötőinél és módos turisták számára úszóházakat húztak fel –
holott  korábban ez  a  szerényebb életszínvonalú,  helyi  lakosság  strandja  volt  fákkal,  cserjékkel,
akiknek  nem volt  lehetőségük  kifizetni  az  önkormányzati  strand  belépőjét.  A környéken  lakók
számára a tó közelsége jelenti a fő kikapcsolódási lehetőséget, most viszont munkagépek dolgoznak
itt, hogy nyárra, a beruházás elkészültével a parti sávot bérlő kikötő üzemeltetői több jövedelemhez
jussanak.

A Tisza-tó Natura 2000 terület, minden beruházás hatással van a tó élővilágára. Kérdés, hogy az
egyre  növekvő  turizmus  milyen  károkat  tesz  a  környező  természetben.  Kérem  Miniszter  Úr
tájékoztatását az alábbi kérdésekben:

Milyen  intézkedéseket  kívánnak  tenni,  hogy  a  Tisza-tó  természeti  értékei  ne  károsodjanak  a
beruházások következtében?



A fejlesztések során figyelembe vették a helyi, kevésbé módos lakosság igényeit, lehetőségeit?
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